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Coolutils Total PDF Converter 2.1.255 Multilingual  | 25 MB

برنامج تحويل ملفات PDF الى جميع صيغ المستندات الاخرى

Total
 PDF Converter converts PDF files to HTML, DOC (Word), text, Excel, 
PostScript, CSV or image files (e.g. TIFF). When you need to convert PDF
 files to other formats or PS to PDF, Total PDF Converter is the 
ultimate choice. Why? Because, it's fast, easy-to-handle, accurate, 
doesn't require Adobe Acrobat, supports many target formats and has a 
batch option (can convert hundreds of PDF files as well as single 
files). In addition to this, registered users get command line support 
to manage the utility with maximum efficiency.
Other unique features of Total PDF Converter include:

 * PDF Converter can save Adobe files as images (in JPEG format) and 
position several of them on one screen. This is especially useful for 
users of Sony PSP. Have your PDF files displayed on your TV in the way 
that suits you most. The pages can be displayed vertically, 
horizontally, even diagonally, with one, two, three or more pages on the
 screen.
 * Total PDF Converter can also save conversion preferences.
 This means, for example, that you do not have to re-check "Change each 
page to a separate file" every time you convert PDF to TIFF.
 * The 
tool will also give you the option of tsrating page numbering in the 
outout file from any numbers (e.g. "6,7,8,9", not just "1,2,3,4").
 *
 Total PDF Converter also supports DPI and paper size for TIFF. This 
means that now you can select the quality and size of the output TIFF 
image. Choose from 75, 150 or 300 DPI or set your own. The page size can
 be A3, A4, A5, B4, B5 or Letter. As well as this, you can rename .tiff 
to .tif via the GUI and command line in the \PDF to TIFF conversion 
process.
 * Total PDF Converter can convert multi-page PDF files to HTML and place each page in a separate HTML file.

Home Page - http://www.coolutils.com/


المجموع محول PDF تحويل ملفات PDF إلى HTML، DOC (وورد ) ، والنص ، إكسل، بوستسكريبت ، CSV أو ملفات الصور (مثل TIFF ) . عندما كنت في حاجة لتحويل ملفات PDF إلى صيغ أخرى أو PS الى PDF، المجموع محول PDF هو الخيار النهائي . لماذا؟ لأنه،
 انها سريعة و سهلة التعامل ودقيقة ، لا يتطلب أدوبي أكروبات ، ويدعم 
العديد من صيغ الهدف ، ولها الخيار الدفعة ( يمكن تحويل مئات الملفات PDF 
وكذلك ملفات واحد) . بالإضافة إلى ذلك، المستخدمين المسجلين الحصول على دعم سطر الأوامر لإدارة المرافق بأقصى قدر من الكفاءة .
ميزات فريدة أخرى من المجموع محول PDF ما يلي:
* تحويل PDF يمكن حفظ الملفات أدوبي كصور (في شكل JPEG) و موقف العديد منهم على شاشة واحدة . هذا هو مفيدة بشكل خاص للمستخدمين من سوني PSP . وقد عرض ملفات PDF الخاصة بك على جهاز التلفزيون في الطريقة التي تناسبك أكثر من غيرها. صفحات يمكن عرضها عموديا، أفقيا ، حتى قطريا ، مع واحد ، اثنان، ثلاثة أو أكثر من الصفحات على الشاشة.
* المجموع محول PDF يمكن أيضا حفظ تفضيلات التحويل. وهذا يعني ، على سبيل المثال ، أن لم يكن لديك لإعادة التحقق من "تغيير كل صفحة إلى ملف منفصل " في كل مرة كنت تحويل PDF إلى TIFF .
*
 ستقوم الأداة أيضا تعطيك خيار ترقيم الصفحات tsrating في ملف outout من أي
 أرقام ( على سبيل المثال " 6،7،8،9 " ، وليس فقط " 1،2،3،4 " ) .
* إجمالي PDF كما يدعم تحويل DPI و رقة حجم TIFF. هذا يعني أنه الآن يمكنك تحديد نوعية و حجم الناتج صورة TIFF. الاختيار من بين 75 ، 150 أو 300 DPI أو مجموعة الخاصة بك . حجم الصفحة يمكن أن يكون A3 ، A4 ، A5 ، B4، B5 أو رسالة . فضلا عن ذلك، يمكنك إعادة تسمية . شجار ل . معرض طرابلس عبر واجهة المستخدم الرسومية و سطر الأوامر في \ PDF ل عملية التحويل TIFF.
* يمكن تحويل PDF المجموع محول متعدد الصفحات ملفات PDF إلى HTML و وضع كل صفحة في ملف HTML منفصلة.
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